
 

  
 Oslo kommune 
 Utdanningsetaten 

 Marienlyst skole 

 

 

 
 

PROTOKOLL TIL MØTE I DRIFTSSTYRET OG SKOLEMILJØUTVALGET PÅ MARIENLYST 
SKOLE 

 

  
Tid: Tirsdag 07.05.2024, kl. 16.00-17.30 

Sted: Mezzaninen 
       

Tilstede: Fraværende: 

Jorunn Flydal                         (medlem foresatte)   Maika Marie Dam         (medlem bydel) 

Lars Kristian Schrøder           (medlem foresatte)  Hilde Vestrheim            (medlem bydel) 

Synne Fredriksen                      (medlem ansatte)  

Egil Dahl                                       (medlem ansatt)  

Paal Christian M. Gjøen              (medlem bydel)  

Hege Wold                                 (vara 2 foresatte)                               

Henrik Mowinckel-Trysnes                           (elev)  

Julie Farsethås                                                (elev)  

Annichen Hveding (sosialpedagogisk rådgiver)  

Knut Erik Brændvang                                 (rektor)  

Christine Bredsdorff Hotvedt            (ass. rektor)                                

 

Agenda: 
 
DS: 
13/2024: Godkjenning innkalling og protokoll 

- Innkalling og protokoll godkjennes. 
 
14/2024: Informasjon fra skolen v/rektor 

- Rektor orienterte kort om driftsstyrets mandat og rolle. 
- Rektor orienterte om eksamenstrekk og overgangsprøver. 
- Rektor orienterte kort om 17. mai.  
- Vi er i gang med å planlegge neste skolegård. 
- Mentorene har vært på opplæringstur. 
- Vi gjennomførte lekedag med nye skolestartere 06.05. Det blir besøksdager i overgangen 

mai-juni. 
- Skolen stilte med to lag i Holmenkollstafetten. 

 
15/2024: Status økonomi 

- Vi jobber med å jobbe inn merforbruket. 
- Vi har nedbemannet med seks årsverk siden jul.  
- Vi har fått inn noen midler som vi ikke hadde regnet med. 
- Vi er i rute på innsparing. Vi har kontroll på innhenting av underskuddet. 
- UDE dekker utgifter i forbindelse med planlegging og møblering av arealer ment for 

elever som har behov for skjerming. 
- Økonomien på AKS er under kontroll. 



 
16/2024: Nytt fra elevrådet 

- Ingen saker grunnet nye representanter fra elevrådet. 
 
17/2024: Nytt fra FAU 

- Natteravnene har fått et nytt tilholdssted. 
- FAU engasjerer seg i prosessen rundt prosjektering på NRK-tomta. FAU er opptatt av å få 

en flerbrukshall inn i planene. 
- Bibliotek-gruppa har gjennomført "Mer åpent"- bibliotek igjen. Fler og fler 

elever/foresatte kommer.  
- FAU følger opp "dammen" på Lekern. 

 
 
SMU: 
Synne Fredriksen og Egil Dahl forlot møtet før SMU for å sikre flertall av elever og foresatte. 
 
18/2024: Elevundersøkelsen 

- Resultater, analysearbeid og etterarbeid: Rektor orienterte om resultatene på Marienlyst 
skole og Oslo, og hvordan vi har jobbet i forkant og etterkant. 

- Dalende motivasjon og høyere mobbetall. Hvorfor?  
- Trivsel er nogen lunde konstant, men det er også en svak nedgang. 
- Oslo har for første gang høyere mobbetall enn resten av landet. 
- Elevrepresentantene mener at mye prøver og skolearbeid senker motivasjonen. Det ville 

ha hjulpet om prøvene ikke havnet på samme tid. 
- Hva kan vi gjøre på systemnivå? Må knyttes til strategisk plan og fokusområder. 
- Hver trinn har laget et årshjul for kartlegging av læringsmiljøet gjennom året, og definert 

noen utviklingsområder. 
- Skolen ønsker å revidere ordensreglementet, og forby mobilbruk fra 01.08.24. Rektor vil 

involverer elevrådet i dette arbeidet. 
 
19/2024: Skoleomfattende miljøtiltak 

- Aulasamlinger 
- Bruke mentorene? 
- Språkkampanje? Samarbeid skole, elever, foresatte," Lekern" og lokale idrettsforeninger. 

Tema på høstens foreldremøter. 
- Sosialt årshjul i alle klasser 
- Kartlegging av arbeidsmiljø mer jevnlig? 
- Enighet om at neste DS-møte (11.06.) vies SMU. 

 
Eventuelt 

- Valg av ny driftsstyreleder: FAU-leder tar saken i neste FAU-møte. 
 


